
FAU-møte 081123 

Til stede: Kristine 8A, Inger Anne 8A, Kirsti 8B, Arve 8C, Anita 8D, Guro 8E, Lene 8F, Gøril 9A2, Ingunn 9B1, Vegar 9B2, Ingrid 9B2, 

Marit 10A, Rosmari 10B, Tonje 10C, Marit 10D, Gunhild SLT-koordinator, Erlend Rektor 

Innkalling sendt via Visma til alle klassekontakter 3.november 

  

 

Agenda  

 

SAK 1 - UKE 47 - Livsmestringsuka.  

Foredrag med «Helsesista» tirsdag 21.november. To forestillinger på dagtid (9./10.trinn kl 10, 7.-8.trinn kl 

12) 

Fokus på psykisk helse og rus. Forarbeid – Elevrådet og MOT-ungdommer samler inn spørsmål som 

stilles til stutt i foredraget.   

- Hva skal være FAU sin rolle på ettermiddagsforestillingen? ? Før/etter møtet - salg? Temakafe?  

Arrangement 18-20 – dørene åpner kl 1730 

I forkant av møtet bes klassekontaktene om å sørge for en kake/brett med bakst fra hver klasse.  

Noen av aktivitetene som trinnene har bestemt seg for:  

- Alle trinn skal ha Volleyballturnering 

- Alle trinn skal ha gamingdag  

- Foredrag «Pårørende til rusmisbruker» på alle trinn  

- Besøk fra Gunhild fra SLT og rektor Erlend i klassene  

- MOT til å glede-dag torsdag 

- Medisinstudentenes seksualopplysning til niende trinn  

- Uteseksjonen i Trondheim besøker 9.trinn  

 

I tillegg har Medisinstudentenes rusinformasjon møtt 10.trinn i uke 45  

Foresatte på Skaun ungdomsskole er også invitert til foredrag med Mia Landsem om sosiale medier 

15.november i Rossvollhallen.  

 

SAK 2 - Skoleball  

Status i arbeidet fra komiteen  

Forrige møte fikk vi vite at slike arrangementer bør være gratis. Ønsker at det skal være gratis, så vi har 

sendt ut brev til 60 bedrifter i kommunen for å høre om de vil bidra med noen kroner. Har fått beskjed fra 

2. Foreløpig fått svar fra 2 og fått 6500 kroner. Erlend sjekker om det er mulig å få støtte fra 

nærbutikkene. Klassekontaktene får beskjed om å spre info til foresatte til klassene.  

Detaljert og godt referat fra fjorårets arrangement. Lander på Taco som middag etter å ha vært innom 

Lasagne. Capto hjelper oss med forskjellige ting. Hatt møte med trinnleder på niende trinn ift 

underholdning/taler og den slags. Elevene ønsker å pynte og ha fotobooth. Ordnet med DJ. DJen får 

ønsker på forhånd.  

Vegar ordner med påmeldingsliste for foresatte. 



Kleskode - lange/korte kjoler Klesbyttehelg - oppfølging med eventuelle rester 

https://mittskaun.no/hendelse?klesbyttedag,-041123&Id=1578390  

 

SAK 3 - Ungdomsmiljø Status.  

Vi fikk besøk av SLT-koordinator Gunhild Løkken og diskuterer hvordan status er etter folkemøtet i 

september. 

Fra Gunhild:  

- SLT-møte med enhetsledere forrige uke. Har roet seg litt, mindre fokus på rus, kriminalitet.  

- Flere som det virker som tar gode valg  

- Mange episoder der noen støtter andre  

- En del ungdommer som skiller seg ut. Jobbes tett med enkelte. Men tar tid.  

- Noen som skaper frykt på klubb. Utfordring at disse også trenger å møtes på klubb 

- Negativ atferd får konsekvenser  

Tilbakemelding fra FAU  

- Noen navn som går igjen – gjengangere som går igjen  

- Følges ungdommene opp på klubb og på fritid? Gunhild svarer at det er forbedret system på 

klubb  

- Bra at ting skjer mer i det skjulte – men fortsatt noe å ta tak i – snakkes om hasj  

- Virker som det er trygt og godt 

- Greit å si at man kan holde avstand – gå andre veier. Kan kanskje bli litt stigmatiserende og 

vanskelig for de som trenger fellesskap  

- Vanskelig fordi ungdommene er litt redde – syns det begynner å bli litt skummelt når det er mørkt  

- Kan være forskjell på gutter jenter – jente som er mer fascinert enn redd. Mer vi voksne som er 

bekymret  

- Tiendeklassing som er nysgjerrig. Toner ned det som er vanskelig  

- Vi som foreldre har blitt mer strenge 

- Festlokale oppe i Skaun som de samles i  

- Hører at voksne snakker negativt om enkeltnavn på elever her – og ellers. Også elever fra 

barneskolen er «oppdatert» på folk fra ungdomsskolen 

- Fare med at det begynner å bli kaldt at de er innendørs – mindre synlig.  

- Syns ting har blitt bedre, virker som politiet er mer synlig. Ungdommene har blitt litt flinkere til å 

snakke  

- Natteravnrunde i Buvika på klubb i går. Var fem som gikk i går 

- Ikke hørt noe i det siste – snakket mye mindre om ting.  

- Ikke hørt om festplasser – ikke vært aktuelt for vår del. Frykt vært et dilemma fordi han ble redd 

på alidrett – men flotte folk som jobber der som har snudd det  

- Noen navn som går igjen, men føler seg trygg 

- Merker lite til frykt 

- Lurt å blande litt alderskull så man blir kjent litt på tvers  

 

SLT-Gunhild forteller om tilbakemeldinger fra folkemøtet 

- Fått en rekke gode innspill  

- Gjort en del direkte tiltak 

- Natteravner – rekruttert 40 stk og laget et godt opplegg 

- Flere foredrag og tiltak fremover  

- Uke 47 med ulike tiltak  

https://mittskaun.no/hendelse?klesbyttedag,-041123&Id=1578390


- Tar tak i enkeltbekymringer som bytte av rus mot seksuelle tjenester  

- I tilbakemeldingen fra møtet ble det etterlyst et foreldreforum – hva tenker vi om det?  

o Nettet ikke så god arena for å møtes og diskutere disse tingene  

o Facebook-sida med oppslagstavla for folk i Skaun er ikke noe god ide  

o Forlengelse av foredrag med Mia Landsem og Helsesista  

o FAU-medlemmene kan orientere litt til foreldrene i sin klasse 

-   

 

SAK 4 - Styret orienterer om status i arbeidet med å opprette FAU som organisasjon  

Saken står hos Brønnøysundregistret  

 

SAK 5 - Rektor informerer  

Økonomi - orientering om innsparingsbehov. Diskusjon om hva som er viktig å ivareta i en krevende tid   

Inkluderingsanalysen - satsing fremover. Skolen vil først og fremst satse på arbeidet med det formelle 

arbeidet med spesialundervisning som analysen viser vi er svake på. IOPer er der vi starter. Opplegget er i 

samarbeid med PPT og støtter seg på Statped https://www.statped.no/temaer/inkludering2/  

Kantinesalg kommet i gang. Kantina drives av elever i ALF og valgfag og er foreløpig bare åpen for 

niende og tiende trinn  

 Nasjonale prøver – hvordan ønsker foresatte at informasjon om resultatene av disse blir gitt til heimene?  

Hvis skolen tar kontakt med heimene der det er litt kritisk eller spesielle ting, så er det helt i 

orden. Hvis vi ikke hører noe så går det greit. Kan brukes som supplement ved neste samtale. 

Ingen melder behov om at det sendes noe til alle.  

  

Diverse 

FAU trenger ny nestleder  

Marit 10A melder seg og blir vedtatt ved akklamasjon  

https://www.statped.no/temaer/inkludering2/

